

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB ORIENT INSURANCE COMPANY Date: 01-01-2022 11:31:46 AM Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للتأمين التاريخ: 11-10-2022 AM 11:31:46 الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي

The Ordinary General Assembly Meeting of ARAB ORIENT INSURANCE COMPANY was held on 3:00 On 31-12-2021 at (Microsoft teams) Via video communication, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 90.037% The following decisions were adopted at the Meeting:-

عقد الساعة 31-12-2021 على 3:00 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة الشرق العربي للتأمين.وذلك في عبر وسيلة الإتصال المرئي (Microsoft teams) وبنسبة حضور 90.037% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

## Subject: Electing the following members (legal entity) and (person) as Board of Directors

الموضوع: انتخاب أعضاء مجلس ادارة (شركة/شخص طبيعي)

Electing the following as a Board of Directors:

| Name                                  | Nationality |
|---------------------------------------|-------------|
| Nasser Ahmad Abdul<br>Karim Lozi      | Jordanian   |
| Name of Company                       | No of Seats |
| شركة مجموعة الخليج<br>للتامين         | 4           |
| The Strategic Company for Investments | 1           |
| Jordan Kuwait Bank                    | 1           |

انتخاب اعضاء مجلس الإدارة للشركة من السادة التالية

| الجنسية     | الاسم                              |
|-------------|------------------------------------|
| أردني       | ناصر أحمد عبدالكريم<br>اللوزي      |
| عدد المقاعد | اسم الشركة                         |
| 4           | شركة مجموعة الخليج<br>للتامين      |
| 1           | الشركة الاستراتيجية<br>للاستثمارات |
| 1           | البنك الاردني الكويتي              |

Subject: Approving the appointment / reappointment of the auditors for the financial year and authorizing the board of directors to determine their fees

الموضوع: الموافقة على تعيين / إعادة تعيين مدققي الحسابات للسنة المالية وتفويض مجلس الإدارة لتحديد أتعابهم

Approving the appointment/reappointment of the auditors Ernst & Young Jordan for the financial year 31-

الموافقة على تعيين /او اعادة تعيين مدققي حسابات السادة Ernst & Young Jordan لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية



|    | 12-2022.And authorizing the board of directors to determine their fees  | 31-12-2022 و تفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم   |
|----|---|--|
|    | Subject: Other  | الموضوع: آخر   |
|    | Other:  | آخر:   |
| 1  | Approval of the standalone accounts of Arab Orient Insurance Company (the merging company) and Arab Life and Accident Insurance Company (the merged company) from the date of the company's general assembly's approval of the merger until the date of the company's general assembly's final approval of the merger in accordance with the provisions of Article (229) and Article (232) of the applicable Companies Law.  Electing a new board of directors for the company. (Enclosed details of the elected Board of Directors members). | 1. الموافقة على إقرار الحسابات المستقلة لكل من شركة الشرق العربي للتأمين (الشركة الدامجة) وشركة العرب للتأمين على الحياة والحوادث (الشركة المندمجة) وذلك من تاريخ صدور قرار الهيئة العامة للشركة بالموافقة على الاندماج وحتى تاريخ صدور قرار الهيئة العامة للشركة بالموافقة على الاندماج النهائي وفقلاً حكام المادة (229) والمادة (232) من قانون الشركات المعمول به. |
| 3- | Electing the company's external auditors (Ernst & Young – Jordan).  | .( ) .2 .2<br>.(-) .3 .3   |
|    | Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abd Al-Naser Abdallah  | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.<br>رئيس مجلس الإدارة<br>اسم المستخدم: Abd Al-Naser Abdallah   |